
Er zijn 270 wetenschappers welke aan de alarmbel trekken. Hier zijn er vijf:

Dr. Marin Pall https://www.youtube.com/watch?v=Mv56MKNcvJ0
Dr. Sharon Goldberg https://www.youtube.com/watch?v=1Qt5B39LB7c
Dr. Devra Davis https://www.youtube.com/watch?v=l43_b8oEmzM
Dr. Isabel Wilke https://www.youtube.com/watch?v=Em9CswQl-KI
Dr. Olle Johansson https://www.youtube.com/watch?v=hh_dOKKyU0M

en zo nog 265 wetenschappers 
https://static1.squarespace.com/static/5b8dbc1b7c9327d89d9428a4/t/5dbf71f45dce6b050
beca19f/1572827640489/Internationale_oproep_om_5G_op_aarde_en_in_de_ruimte_te_s
toppen.pdf

De huidige normen zijn gebaseerd op het opwarmen van een plastic hoofd gevuld met 
water. Wanneer deze maximaal 1 graad opwarmt, dát is de norm.

Er wordt totaal niet gekeken naar biologische effecten van dit soort straling, daarom staan 
al deze wetenschappers aan de zijlijn te roepen hoe compleet onverantwoord een uitrol 
van dit netwerk is.

Ook al bij 4G zijn er veel mensen met gezondheidsklachten van een overdosis aan 
straling.

Er ligt al meer dan voldoende bewijs om het voorzorgsprincipe toe te passen... 
https://www.verminder-electrosmog.nl/de-traditionele-ethiek-voldoet-niet-meer-voor-
moderne-technologie-zoals-een-5g-netwerk-uitgelegd-door-drs-alja-hoeksema-ethicus/

De enige norm welke betrouwbaar is als het om dit soort straling gaat, gaat uit van 
maximum van 1 tot maximaal 10 microwatt per m2.
De Europese norm, opgesteld door de ICNIRP, waar Eric van Rongen, belast met het 
thema EMV uit onze gezondheidsraad tevens voorzitter is. Het is bekend dat daar mensen 
van Telecom aan tafel zitten. Ofwel, we worden met zijn allen flink misleid.

Daarnaast is het zo dat er amper vraag is naar 5G. Wat de overheid verzaakt heeft te 
doen, en haar medeplichtig maakt, deed de krant per ongeluk wel. Ze vroeg haar 
gemêleerde groep lezers.... Snel internet is fijn, maar wil je dat ook als het gepaard gaat 
met nog meer straling, waarop 85% het NIET WIl: 
https://www.gelderlander.nl/home/sneller-internet-is-fijn-maar-niet-als-dat-gepaard-gaat-
met-meer-straling-in-de-openbare-ruimte~af240e7d/?referrer=https://www.google.com/

Hier nog een lijst met meer en meer groepen die het niet zien zitten:
https://www.verminder-electrosmog.nl/hoewel-de-media-je-probeert-anders-te-doen-
geloven-wil-niemand-nog-5g/
https://www.verminder-electrosmog.nl/waarom-een-5g-netwerk-invoeren-kansloos-is/  

Veel succes en wijsheid en vooral NIET DOEN!

De eerste aansprakelijkheidsverklaring wordt nu opgesteld en ook is iemand bezig met 
een rechtszaak voor te bereiden. Iedereen die hieraan meewerkt is schuldig en gaat 
schuldig bevonden worden. 


